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mag.Tomaž Ogrin 

mestni svetnik 

Zeleni Slovenije 

 

Ljubljana, 7.7.2014 

 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

 

Vprašanje za 36. sejo MS: Vprašanja in pobude svetnikov 

 

V skladu z 97.čl. Poslovnika MOL zastavljam g. županu naslednje svetniško 

vprašanje ter prosim za pisni  odgovor. 

 

Zadeva: OPPN Tovil za g. Karnerja – podpora MOL meščanom 

 

Vprašanje: Ali bosta MOL in g. župan podprla meščane Viča, ki 

nasprotujejo velikopotezni pozidavi območja, znanega kot Tovil? 

 

Znano je, da je g. Karner dal posekati velik del gozda, ki se je razrasel na tistih 

parcelah in s tem degradiral prostor v škodo prebivalcev tistega območja. 

 

To je bila kvalitetna zelena površina, ki bi morala služiti za rekreacijo 

prebivalcev, ne pa za novogradnjo. Smiselna bi bilo edino manjša gradnja na 

lokaciji podrtih zgradb in nič več.  

 

To bi bila prava zelena politika mesta, ne pa rušenje nastalega zelenega 

območja, ki se je vzpostavilo v obliki gozdička  zaradi zapuščenosti, a v korist 

narave, kakršno v tem času klimatskih in temperaturnih sprememb nujno 

potrebujemo na vedno več lokacijah v mestu, ne pa da namesto tega množimo 

beton. 

 

 


